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JAARVERSLAG VAN DE ALGEMEEN SECRETARIS  
OVER HET VERENIGINGSJAAR 1959-1960 
 
ALGEMEEN OVERZICHT 
Bij het samenstellen van het jaarverslag, waarin de vocrnaamste gebeurtenissen uit het 
afgesloten verenigingsjaar moeten worden opgenomen, dringen vanzelfsprekena bepaalde 
gedachten zich op, waarbij er één steeds de boventoon voert. En het is dan ook alleszins 
begrijpelijk, dat dit jaar de totstandkoming en in gebruikneming van het clubgebouw op de 
eerste plaats komt. De datum van 27 september 1959 zal met gouden letters in de LENS-annalen 
geboekstaafd blijven. 
Met gerechtvaardigde trots kan worden vastgesteld, dat hier in eendrachtige samenwerking "iets 
groots werd verricht". En de bewondering welke van de gezichten van de aanvvezigen bij de 
opening, was af te lezen, gaf aan alle leden een grote voldoening. Als we hierbij bedenken, dat 
de voorzitter slechts één jaar daarvoor, 28 september 1958, het nieuwe complex had geopend, 
zal ieder het met mij eens zijn, dat het bestuur, met haar medewerkers, een enorme prestatie 
heeft geleverd. In het afgelopen jaar hebben we, van al.le bezoekende verenigingen, de grootste 
lof toegezwaaid gekregen. Het is voor velen onbegrijpelijk, dat LENS, als 4e klas KNVB-club, een 
dergelijke accommodatie ter beschikking heeft. 
Al wat LENS heet, was ook bijzonder trots, toen in November jl. onze vlag, via de televisie, aan 
enkele millioenen Nederlanders werd getoond. Het praatje van onze voorzitter met de heer 
J.Cottaar was voor LENS een machtig stuk propaganda. 
Ook voor de versteviging van het verenigingsleven was en is het clubgebouw van enorrne 
betekenis. De clubavonden worden thans veel beter bezocht, vooral door de jongere seniorleden. 
De door de contact-commissie georganiseerde avonden zijn alle een groot succes. 
Ook het bezoek aan de wedstrijden van junioren en senioren is aanzienlijk toegenomen. 
Maar er kwam nog meer tot stand. Ongeveer gelijktijdig met het ingebruik nemen van het 
clubgebouw, was ook de verlichting van het trainingsveld gereed. Ook dit bleek in een grote 
behoefte te voorzien. 
Het gehele complex werd door de Haagse Stichting voor Lichamelijke Opvoeding van een 
prachtige omrastering voorzien, waardoor we thans kunnen zeggen, dat LENS een "eigen home" 
heeft. 
Hoewel juist buiten het verenigingsleven 1959-1960 vallende, menen we ten dienste van de 
actualiteit te mogen memoreren het eerste buitenlandse bezoek, dat onze vereniging tijdens de 
Pinksterdagen 1960 ten deel viel, 43 leden van de SV "EINTRACHT" uit Idar-Oberstein waren de 
gasten van onze vereniging, Dat ook onze leden weten wat gastvrijheid betekent, blijkt wel uit de 
vele enthousiaste brieven die inmiddels uit de "Heimat" ontvangen zijn. 
De verhouding tussen de KNVB en onze vereniging was ook dit jaar bijzonder goed. Al onze 
functionarissen hebben hun werk nauwgezet vervuld, zodat er van de zijde van de KNVB geen 
aanmerkingen konden worden gomaakt. Op alle vergaderingen van de bond gaf ons bestuur acte 
de présence en kon daardoor mede invloed uitoefenen op bepaalde beslissingen welke moesten 
worden genomen. 
In de loop van dit jaar heeft het bestuur stappen ondernomen om de door de katholieke 
sportbond (NKS), afdeling Den Haag, nog steeds voorgestane indeling van juniorenelftallen in 
eigen competities, te doen wijzigen. Immers, het standpunt van ons bestuur is, dat de innerlijke 
kracht van onze vereniging zodanig is, dat er geen enkel bezwaar meer behoeft te bestaan om 
met onze juniorenelftallen de strijd aan te binden tegen elftallen vann z.g. "neutrale" vereni-
gingen. Juist in dit jaar is bij onderlinge toernooien vast komen te staan, dat onze vereniging ook 
met haar juniorenelftallen bij "neutrale" verenigingen een zeer geziene gast is. Onze jongens 
gedragen zich op deze toernooien voortreffelijk, terwijl op onze eigen toernooien het contact en 
de samenwerking met de neutrale verenigingen bijzonder prettig is verlopen. Men waardeert 
elkaars opvattingen en houdt met bijzondere wensen terdege rekening. Ons bestuur is van 
mening, dat "apartheid" gezien de thans geldende maatschappelijke verhoudingen van weinig 
reëel inzicht getuigt. De besprekingen omtrent dit punt zijn momenteel nog niet ten einde. 
De financiele positie van de vereniging is kerngezond. Hierop mag wel eons de aandacht worden 
gevestigd. De enorme groei van onze vereniging, met de daarbij ontwikkelde activiteiten, heeft 
een enorme last gelegd op de schouders van onze penningmeesters, 



Het van ouds bekende kasboekje en contributieboek zijn inmiddels door een complete 
doorschrijfboekhouding vervangen. De incasso van contributie van werkende en ondersteunende 
leden (ruim 1100) vergt veel tijd en accu ratesse. Hot beheer van het buffet van ons clubgebouw 
is gelijk te stellen aan de werkzaamheden welke in een klein middenstandsbedrijf moeten worden 
verricht. 
Voor het vele werk dat de heren L. de Weert en C.Visser in dit opzicht hebben gepresteerd zijn 
we hun zeer veel dank verschuldigd. Dat dit werk goed wordt gedaan, mag o.a. worden 
opgemaakt uit het feit, dat per 1 juni 1960, in plaats van de voorgeschreven f 1250.--, ruim f 
5000,-- op de obligatiolening kon worden afgeschreven. 
Graag wil ik daarom de bijzondere belangstelling vragen van alle leden voor de op de 
jaarvergadering uit te brengen financiële overzichten. 
 
BESTUUR 
Op de jaarvergadering van 10 juli 1959 werd de leiding van de vereniging in handen gelegd van 
de heren:  
S. v.d. Laan (voorzitter),  
H. Houkes (secretaris),  
L.de Weert (penningmeester),  
A. v. Gastel,  
A. Hoefnagel,  
C. Hoogeveen Sr.,  
A. van Luxemburg,  
P. Meershoek Sr, en  
J. Wüstefeld, commissarissen. 
De heer A. v. Luxemburg werd benoemd tot 2e sccretaris, terwijl de heer J. Wüstefeld het 2e 
penningmeesterschap op zich nam. In de loop van dit verenigingsjaar ging deze laatste functie 
over in handen van de heer C. Visser. Als bijzondere taken kregen de commissarissen 
toegewezen: 
A. v. Gastel (terreinen en materialen),  
A. Hoefnagel (contactcommissie),  
C. Hoogeveen Sr. (senioren-) en  
P. Meershoek Sr. (junioren). 
De gehouden bestuursvergaderingen verliepen steeds in een bijzonder prettige sfeer, hoewel 
meerdere malen afwijkende standpunten naar voren kwamen. Gezien de geweldige groei van de 
vereniging en de daarmede gepaard gaande uitbreiding van de werkzaamheden, werd er naar 
gestreefd de besprekingen in zakelijke banen te leiden. 
 
LEDENTAL. 
Het devies voor het verenigingsjaar 1959-1960 "Op naar de 1000" is ruimschoots nageleefd. 
Per 1 juni 1959 stonden ingeschreven werkende leden 360; ondersteuriende leden 390, totaal 
750. 
Nu we eenn jaar verder zijn bevat de lijst van werkende 1eden 421 namen, terwrijl als 
ondersteunende leden er 659 staan ingeschreven: totaal 1080. 
Tegenover 110 aanmeldingen van nieuwe leden stonden 49 afvoeringen. Betreffende dit laatste 
getal mag worden opgemerkt, dat in de twee jaren uit de omgeving van onze terreinen vele 
jongelui zich hebben aangemeld, waarvan na korte tijd reeds bleek, dat de voetbalsport voor hen 
niet de meest geëigende tak van sport was. Vanzelfsprekend werden deze jongelui geadviseerd 
een andere tak van sport te kiezen. 
De vermeerdering van het aantal ondersteunende leden met 300 is in hoofdzaak de 
aantrekkingskracht van de toto geweest, hoewel ook een flink aantal ouders van nieuwe leden tot 
onze vereniging toetrad. 
Onderverdeeld in senioren, junioren en pupillen is de stand op 1 juni 1960 resp. 170, 175, 76. 
Dat het lidmaatschap voor vele leden meer betekent dan alleen enkele jaren met meer of minder 
succes voetballen in eigen milieu, mogen we afleiden uit het feit dat J. Bontje, per 13 februari 
1959 55 jaar geworden, nog steeds actief speler is en dat H. Hoppenbrouwers reeds op de dag 
van zijn geboorte 25-3-1960 een plaats liet reserveren. 
 
SENIOREN. 



De resultaten van onze senioren-elftallen zijn in het verslag van de elftal-commissie nader 
besproken. 
Het reeds tijdens de voorgaande jaarvergadering in hot vooruitzicht gestelde vertrek van de heer 
F. v. Luxemburg werd ultimo December 1959 definitief een feit. Zijn opvolger werd de heer J. 
Borsboom. 
Hoewel er door de senioren-elftallen geen kampioenschappen werden behaald, kon toch worden 
geconstateerd, dat het spelpeil stijgende is. Alle elftallen hebben zich in hun afdeling behoorlijk 
geweerd. Speciaal het derde elftal, veelal bestaande uit jonge spelers, heeft een goed seizoen 
achter de rug . Ook over de prestaties van het eerste mogen we tevreden zijn. 
De werkzaamheden van de elftalcornmissie waren veelomvattend. Door het nog steeds te grote 
aantal afschrijvingen en niet opkomen worden de moeilijkheden nog vergroot. Dit probleem, 
hetgeen voor voetbalverenigingen blijkbaar algemeen is, zal in de toekomst de volle aandacht 
verdienen. 
Tegen het einde van het seizoen met nog twee competitie wedstrijden te spelen, meende het 
bestuur dat de tijd gekomen is om enkele jonge spelers in het hoogste elftal te proberen. Jammer 
was het, dat dit voor de zittende comrnissieleden onoverkomenlijke bezwaren opleverde, zo dat 
de heren C.Hoogeveen, H..v.Rijn en J.v.Venrooy, meenden 
hun mandaat ter beschikking te moeten stellen. Hun functies werden tijdelijk waargenomen door 
de leden van de technische commissie, t.w. de heren A.Hoefnagel, H.Houkes en J.Wüstefeld. 
 
JUNIOREN 
Het verslag van de junioren-comrrmissie spreekt weer voor zichzelf. We mogen daarbij wel 
aantekenen, dat deze heren enorm veel werk hebben verzet. Wie de gang van zaken enigszins 
nauwgezet heeft gevolgd,weet, dat de juniorenafdeling vanaf het begin van de competitie in 
september jl, elke zaterdag- en zondag heeft gedraaid. Met 19 elftallen werd aan de competitie 
deelgenomen. We mogen stellen, dat onze juniorenafdeling zich met elke vereniging in Den Haag 
kan meten. 
Bovendien heeft de juniorencommissie het sportieve gedeelte van onze jubileumviering op 
grootse wijze aangepakt en uitgewerkt. Bij het afsluiten van dit verenigingsjaar hebben practisch 
alle elftallen hun beurt voor de jubileumtoernooien gehad. Ten opzichte van de bezoekende 
verenigingen is voor onze vereniging een enorme good-will gekweekt. 
Een stroom van uitnodigingen voor een tegenbezoek werden ontvangen en grotendeels reeds 
afgewerkt. 
Onze grootste zorg is, dat steeds een voldoende aantal bekwame en toegewijde leiders 
beschikbaar zullen zijn om voor een goed verloop van de wedstrijden te zorgen. Aan de leden 
van de juniorencommissie zal het beslist niet liggen. 
Voor hen zijn de werkzaamheden niet gauw te veel. Mogen zij bij hun werk de zo noodzakelijke 
steun blijven ontvangen. 
 
TECHNISCHE COMMISSIE EN TRAINING 
Na het tot stand komen van de lichtinstallatie heeft de technische commissie getracht de training 
nieuw leven in te blazen. 
De medewerking van de heren J.Wüstefeld en A.Roodenrijs werd verkregen, zodat naast de 
selectiegroep onder leiding van de heer J.H.Stal, op Dinsdagavond nog een seniorengroep en op 
Donderdagavond een groep junioren gelegenheid kregen aan de training deel te nemen. 
Over het verloop van de training op Woensdagavond onder leiding van de heer J. Stal kan de 
commissie over het algemeen tevreden zijn. De opkomst was gedurende de wintermaanden 
bevredigend, terwijl de laatste maanden de aangewezen spelers vrijwel voltallig aan de training 
deelnamen. De leiding van de heerb J. Stal is zeer goed te noemen. Speciaal het enthousiasme 
waarmede hij zijn werk uitvoert verdient alle lof. Resultaten zullen dan ook niet uitblijven. 
Buitengewoon jammer is het dan ook dat de training van de tweede groep senioren ook thans 
geen succes is geworden. De start was hoopvol. Van de opgeroepen leden verscheen een 
bevredigend aantal, zodat de eerste weken van een behoorlijke training kon worden gespronken. 
Het door het bestuur genomen besluit om de heer J. Wüstefeld van zijn functie als bestuurslid te 
ontheffen scheen verantwoord. 
Tot grote teleurstelling konden deze senioren, tijdens de wintermaanden, de moed niet 
opbrengen, tot een trouw bezoek aan de training, zodat per ultimo januari werd besloten de 
training voor deze groep stop te zetten. Ook de training, verzorgd door de heer A.Roodenrijs, 



kon slechts een korte tijd worden voortgezet. Toen de heer J.Wüstefeld vrij kwam, werd deze 
groep naar dinsdagavond overgebracht en tot begin mei voortgezet. Nadien werd werd een 
nieuwe indeling gemaakt. Momenteel heeft de heer J.Stal op Woensdagavond van 18.00 tot 
19.30 uur een groep van oudste junioren en van 19.30 – 21.00 uur de eerste selectiegroep 
senioren. 
Het moet de technische commissie van het hart, dat er veel leden zijn, die het belang van een 
goede training niet blijken in te zien. 
De gelegenheid welke onze vereniging thans voor de training heeft is ruim voldoende. Willen wij 
in de naaste toekomst ook op technisch gebied iets gaan betekenen, dan zal hiervan op korte 
termijn een meer algemeen gebruik dienen te worden gemaakt. 
 
CONTACT-COMMISSIE. 
Aan activiteiten heeft het dit jaar zeker niet ontbroken. Het verslag van deze commissie toont dit 
duidelijk aan.De onderlinge band in de vereniging is uitermate versterkt. Onze leden en 
donateurs ontmoeten elkaar niet meer alleen bij de wedstrijden van onze elftallen. 
Bij een reeks van andere belevenissen waren velen present. We mogen slechts hopen, dat op de 
ingeslagen weg zal worden voortgegaan. 
 
BALLOTAGE-COMMISSIE. 
Gezien het grote aantal nieuwe leden heeft deze commissie zeker niet stil gezeten. En ook nu 
weer is gebleken, dat deze commissie haar bestaansrecht volkomen verdient. De wijze waarop 
de nieuwe leden en de ouders over onze vereniging worden voorgelicht wordt bijzonder 
gewaardeerd. Zoals het zich thans laat aanzien zal deze commissie ook in het nieuwe jaar weer 
veel werk te verrichten krijgen. 
 
LENSREVUE. 
De uitgifte van ons wekelijks orgaan ging weer op dezelfze wijze als de voorbij zijnde jaren. 
Dezelfde medewerkers hebben zich weer uitermate verdienstelijk gemaakt. Opgemerkt zij hierbij, 
dat het aantal exemplaren dat wekelijks per post wordt bezorgd thans 950 bedraagt. Het behoeft 
darn ook geen verwondering te wekken, dat de heer J.J.van Luxemburg op 4 februari 1960 zijn 
300.000 adresbandje had geschreven. Commentaar overbodig!! 
De heer G.Jehee die enkele jaren zijn krachten aan de redactie had gegeven, was tot zijn spijt 
genoodzaakt zijn werkzaamheden te staken. 
Gedurende de laatste maanden werd het redactionele gedeelte alleen door de heer G.Lam 
verzorgd. Voor het nieuwe jaar zullen ook ten aanzien van de redactie voorzieningen dienen te 
worden getroffen. 
 
TOTO. 
Het was voor onze vereniging een bijzonder prettig bericht, toen in Augustus jl. bleek, dat de 
KNVB-toto op dezelfde wijze als het daaraan voorafgaande jaar kon worden verspeeld. Hoe 
belangrijk dit ook voor LENS was, toont het aantal verkochte zegels (bijna 100.000) aan. De af-
lossing van de obligatielening heeft ook wel iets met de toto te maken gehad. 
Hoewel onze deelnemers dit jaar niet met grote prijzen werden verwend, konden toch een 
zevental LENSers een aantal waardebonnen in ontvangst nemen. De heren J.Jager en R.Blok, 
die aan dit onderdeel van het verenigingswerk zoveel tijd hebben besteed, verdienen aller hulde. 
 
SLOTBESCHOUWING. 
Uit het voorgaande summiere resumé van de belangrijkste gebeurtenissen blijkt wel, dat er dit 
verenigingsjaar weer veel werk is verzet. Dankbaar zijn we dan ook allen, die op de een of 
andere wijze hun beste krachten hebben ingezet. Dankbaar voor de prettige samenwerking en de 
persoonlijke vriendschap. 
Regeren is vooruitzien. Een blik in de nasste toekomst is dus wel verantwoord. 
Op de eerste plaats denk ik aan de viering van ons 40-jarig bestaan op 18 december 1960. Een 
gedeelte van de sportieve viering is inmiddels achter de rug. De seniorenafdeling zal in augustus 
a.s. aan de beurt komen. Het Feestcomité werkt reeds op volle toeren. Omtrent een passende 
viering behoeven we ons werkelijk geen zorgen te maken. 
Er is evenwel een punt waarvoor ik graag Uw aller aandacht wil vragen. Het is uit dit overzicht 
wel voor iedereen duidelijk dat onze vereniging tot een van de grootste van den Haag mag 
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worden gerekend. 
Met de groei in ledental zijn ook de uit te voeren werkzaamheden in diverse commissies 
aanzienlijk uitgebreid. Maar met de groei van het ledental houdt de uitbreiding van het z.g. 
"kader", d.w.z. functionarissen, geen gelijke tred. Dit kan tot grote moeilijkheden leiden. Daarom 
zal het bestuur er in moeten slagen een flink aantal actieve medewerkers aan te trekken. En het 
komt mij voor, dat er onder het grote aantal leden en donateurs mensen moeten zijn, die de 
ambitie en de tijd hebben om zich nauwer aan onze vereniging te binden. 
Voor het bestuur is het natuurlijk ondoenlijk om aan de hand van de ledenlijsten, alle adressen af 
te gaan. Indien we hiertoe in staat waren, zouden we zeker het aantal benodigde mensen vinden. 
Graag doe ik daarom een dringend beroep op U allen om Uzelf aan te melden. Overwin toch die 
bescheidenhcid. De vereniging heeft ook U nodig. 
Er zijn functionarissen, die practisch de gehele week voor LENS in touw zijn en voor zichzelf 
geen uur meer vrij hebben. Daarin moet verandering komen. Onze vereniging moet in staat zijn 
uit te groeien tot een van de toonaangevende in Den Haag. Als dit kan, dan moet dit ook 
gebeuren. Daarom voor het komende seizoen een 
appèl tot U allen.  
Onder Gods zegen en in onderlinge samenwerking, hopen we ook in het a.s. seizoen onze beste 
krachten aan onze mooie vereniging te mogen geven.  
 
den Haag, 1 juli 1960.  
H.Houkes, secretaris. 
 
 
JAARVERSLAG VAN DE ELFTAL-COMMISSIE  SEIZOEN 1959-1960. 
 
Dat het afgelopen seizoen voor de Eko, als zodanig, nu niet bepaald rustig te hoemen was 
getuige het feit, dat zij bij het begin van het jaar gevormd werd door de heren J.van Venrooy 
(voorzitter), F.van Luxemburg (sekretaris), C.Hoogeveen, G.Kemperman en H.van Rijn 
(leden), waarvan alleen de heer Kemperman thans nog zitting heeft, zij het, dat deze reeds 
geruime tijd door ziekte niet in staat is zijn funktie uit te oefenen en nu nog steeds in het 
ziekenhuis vertoeft. Ook van deze plaats wensen wij hem van harte beterschap toe. 
De eerste mutatie kwam bij het - reeds lang verwachte - vertrek van de heer van Luxemburg 
naar Middelburg op 28 december 1959. Reeds eerder werd de heer van Luxemburg via de 
"LENSrevue" bedankt voor het vele werk, dat hij voor onze vereniging heeft gedaan. Wij sluiten 
ons nogmaals daarbij aan. Op verzoek van het Bestuur nam ondergetekende op 3 januari 1960 
het sekretariaat waar. 
De grotere moeilijkheden kwamen in de loop van de maand maart, toen de principiële verschillen 
tussen het Bestuur en de meerderheid van de Eko, inzake het te voeren beleid, in casu de 
opstelling van het le elftal en de proefnemingen met de jonge spelers in het algemeen, tot een 
niet meer te overbruggen kloof leidde. Aangezien het Bestuur mededeelde, dat 
een"paleisrevolutie" niet zou worden gevreesd en later duidelijk te kennen gaf, coute que coute 
haar ideeën te zullen doorzetten, trokken de heren Hoogeveen, van Rijn en van Venrooy, bij 
monde van de heer van Venrooy, als voorzitter, de volgens hen enig mogelijke konsekwentie en 
stelden zij hun resp. funktie ter beschikking. 
Persoonlijk zou ik er nog het volgende aan willen toevoegen. In de korte tijd, dat wij 
samengewerkt hebben, liepen onze meningen vaak uiteen, om nog niet te spreken van lijnrecht 
tegenover elkaar. Alhoewel wij het wederzijds beslist niet onder stoelen of banken hebben 
gestoken, is alles gelukkig in het zuiver zakelijke vlak gehouden. Het doet mij dan ook werkelijk 
goed, hier in het jaarverslag de heren Hoogeveen, van Rijn en van Venrooy te kunnen bedanken 
voor het vele werk, dat zij jarenlang, jazelfs tientallen jaren hebben verricht in de Eko; het is 
alleen maar te hopen, dat de opvolgers evenveel bereidwilligheid aan de dag zullen leggen om 
ondanks de altijd weer aanwezige kritiek, het zo lang uit te houden. 
Kort daarna benoemde het Bestuur de heren van de T.C. als tijdelijke plaatsvervangers. 
Zoals bekend hebben wij dit jaar met 9 elftallen aan de seniorencompetitie deelgenomen, to 
weten: 
LENS 1 KNVB 4e klasse 
LENS 2 HVB 1C 
LENS 3 HVB 1D 



LENS 4 HVB 3G 
LENS 5 HVB 3K 
LENS 6 HVB 3L 
LENS 7 HVB 4O 
LENS 8 HVB 4U 
LENS 9 HVB 4W 
In de afgclopen winter werd op 5 zondagen het programma in zijn geheel afgelast. 
Kampioenen hebben wij helaas niet kunnen begroeten. De door ons zo vurig verlangde promotie 
van LENS 1-2 en 4 is dus (wederom) een droomwens gebleven. Vooral de tweede editie heeft 
het er lelijk bij laten liggen. LENS 3 met de jongste senioren in haar midden kan op een prima 
seizoen terugblikken. De "ouwetjes" (sorry) van het 8e deden het weer best. 
 
Lens 5-6-7 deden het echter niet zo goed, maar het degradatiespook kreeg gelukkig geen vat op 
hen. 
De volledige eindstanden zijn reeds in de LENSrevue gepubliceerd en zouden hier dus volkomen 
overbodig zijn. 
Het aantal afschrijvingen is dit jaar ongekend groot geweest, nl. 187. Verleden jaar waren het er 
166 en het jaar daarvoor 128. 
Eenzelfde geluid wat betreft de gevallen van niet-opkomen, 99 waren het er tegenover 49 in het 
vorig jaar en 35 eerverleden jaar. 
Deze stijgingen te verklaren is niet zo moeilijk als men zou denken. Er werden nl. aanzienlijk 
meer wedstrijden gespeeld dan in de voorgaande jaren.Wij denken hier vooral aan de 
bekerwedstrijden en de talrijke vriendschappelijke ontmoetingen van de laatste maanden.Verder 
is nu toch wel al te duidelijk gebleken, dat een te lankmoedige houding tegenover "slappelingen" 
de vereniging niet ten goede komt. In de laatste maanden is er dan ook al iets steviger tegen hen 
opgetreden en zijn er zelfs een tweetal officiele en gepubliceerde schorsingen gevallen. 
Het aantal wegblijvers is sindsdien al enigszins geringer geworden. Wij weten dus in welke 
richting gewerkt moet worden. 
Verheugend is het ook, dat een gedeelte van de recidivisten niet meer op de ledenlijst voorkomt. 
Een en ander tot "Heil en Zegen" van ons aller LENS mogen wij wel zeggen. 
Rest ons nog op te merken dat de protest- en strafkommissie wederom niet veel bij ons kon 
verdienen. 
’s-Gravenhage, 22 juni 1960. 
Namens de Elftal-Kommissie, J. Borsboom - Sekretaris. 
 
VERSLAG JUNIOREN-KOMMISSIE (1959-1960) 
 
Het afgelopen jaar is voor de Junioren-Kommissie een succesvol jaar geweest, waarin veel werk 
is verzet, ondanks het grote verlies dat de Juko leed door het bedanken van de Heer W.de 
Bakker, die vele jaren op uitmuntende wijze zijn beste krachten voor de vereniging heeft 
gegeven. Onze eminente jonge leider, de heer van Dijk, werd in zijn plaats benoemd. 
Op velerlei gebied heeft zich de aktiviteit uitgestrekt. De stijging in ledental, die zich ook dit jaar 
weer voltrok, betekende een uitbreiding van drie elftallen. De vierde klas werd twee elftallen 
groter, de pupillerafdeling een elftal. 
Er werd dit jaar gespeeld met in de 
 
A-klasse 
1e klasse 

2 
2 

elftallen 
elftallen 

2e k1asse 1 elftal 
3e klasse 2 elftallen 

4e klasse 6 elftallen 

pupillen 6 elftallen 
Belangrijker echter dan de uitbreiding van onze afdeling is de daarmee gepaard gaande 
kwalitatieve stijging. Mede hierdoor was het mogelijk de naam van onze vereniging sterk naar 
buiten uit te dragen. De vele goede resultaten die onze elftallen bereikt hebben in het grote aantal 
toernooien dat verspeeld is, hebben hier zeer toe bijgedragen. Naast verscheidene toernooien 
waaraan alleen katholieke verenigingen deelnamen, heeft LENS zich ook dit jaar weer op 



neutraal terrein van zijn beste zijde laten zien. Mede hierdoor werden oude kontakten met 
neutrale verenigingen versterkt en nieuwe gelegd. Het organiseren van onze toernooien na de 
kompetitie 1958-59 en onze jubileumtoernooien zijn aan dit resultaat niet vreemd. De Juko zal al 
het mogelijke doen om de prettige banden met verscheidene neutrale zowel als katholieke 
verenigingen te verstevigen. 
Het snel afwerken van de competitie gaf ons een unieke gelegenheid tot het organiseren van de 
vorengenoemde toernooien en deelname aan door andere verenigingen gehouden toernooien. 
Uit het grote aantal uitnodigingen dat wij ontvingen moge blijken, dat de LENS-elftallen graag 
geziene gasten zijn. 
Dat het overgrote deel van onze jeugdleden zijn rechten, maar ook zijn plichten als voetballer 
kent, blijkt uit de trouwe opkomst bij de wedstrijden. In gevallen, waarbij spelers verstek lieten 
gaan zonder bericht van verhindering te geven, werden maatregelen getroffen. Een groot kompli-
ment voor degenen, die altijd hun plicht verstonden. Prettig was het, dat vele jongens altijd weer 
bereid bleken de leiding op vaak uitstekende wijze terzijde te staan. 
‘t Was weer een heerlijke vakantie voor de kampdeelnemers, die in Zundert van een week sport 
en spel, van buitenlucht en veranderde omgeving hebben kunnen genieten. Een belangrijke en 
interessante bijzonderheid is dat LENS de vereniging was, die met het grootste aantal 
deelnemers de NKS-kampen bezocht, waarbij de splitsing in leeftijd een voorbeeld zou moeten 
zijn voor de andere verenigingen. Maar welke vereniging heeft een leider, die drie weken achter 
elkaar meegaat? Het sukses van onze kampen blijkt wel uit de stijging in aantal deelnemers dat 
jaarlijks meegaat, 
De woensdagmiddagklub was dit jaar veel minder bezocht dan vorig jaar. Het schoolvoetbal, dat 
steeds sterker wordt, is hieraan voor een deel debet. Wederom werden enige spelers t.w. Peter 
Kemper en Wil Venderbos gekozen in hot Haags jeugdelftal, dat met Pasen een tweetal 
wedstrijden speelde. 
Op Zondag 6 september start de kompetitie voor de zondagelftallen, op de 12e d.a.v. de 
zaterdagafdeling. De resultaten van deze kompetitie zijn over het algemeen zeer bevredigend. 
LENS 1, ingedeeld in de sterkste Haagse klasse A1, startte goed, maar liet daarna een paar 
steken vallen. Doch spoedig werd de kans op een kampioenschap toch weer bereikt. Er bleef tot 
in de laatste wedstrijd volop spanning. De laatste strijd tegen Quick gaf ons het zo fel begeerde 
kampioenschap. Een goede technische basis met een behoorlijke dosis enthousiasme bracht dit 
elftal tot doze ereplaats. 
Het resultaat van het tweede elftal was minder goed. Verscheidene wedstrijden gingen tegen de 
verhouding in voor dit elftal verloren. 
LENS 3 was voor een eersteklaselftal niet zo sterk als wij gewend zijn. 
LENS 4 heeft vrijwel geen behoorlijke suksessen gebracht. 
LENS 5 speelde nogal wisselvallig en speelde nu eons goede dan weer zwakke wedstrijden. 
In LENS 7 werd vaak aardig voetbal vertoond. Met wat meer doorzettingsvermogen was eon 
betere positie beslist mogelijk geweest. 
LENS 8 heeft het prima gedaan met mogelijkheden, die het elftal bezat, 
LENS 9 startte verbluffend goed. 5 gewonnen wedstrijden. Toen kvvam de klad erin en bleef het 
elftal nogal eens onder de maat. Toch speelden deze jongens vaak goed voetbal, maar de juiste 
afwerking ontbrak nog wel eens. 
LENS 10, ons tweede vierdeklas-elftal bereikte in de op één na sterkste vierde-klasafdeling een 
prachtig karnpioenschap. Vrijwel geen moment is het een vraag geweest of zij het wel zou halen. 
Misschien technisch niet zo sterk, speelde dit elftal met veel overtuiging zijn vredstrijden, 
waardoor dit prachtig resultaat vollodig verdiend is.  
LENS 11 viel over hat geheel genomen wat tegen. De vechtlust en het inzicht ontbraken nog al 
eens.  
LENS 12 heeft hat er redelijk afgebracht zonder tot opmerkelijke prestaties te komen.  
LENS 13 speelde zoals te verwachten was eenvoudig voetbal, waarbij toch nog wel eens leuke 
resultaten werden bereikt. 
LENS 14, ons laagste elftal, is wat later gestart. Daar er nogal wat nieuwe spelers in zaten, zijn 
de resultaten niet onverdienstelijk. 
De pupillen speelden zeer uiteenlopend. 
De A-pupillen waren te sterk voor de meeste tegenstanders. Vandaar de vele hoge scores. Een 
prima elftal. Wij zijn benieuwd naar de prestaties van deze knapen in juniorenverband. 
Ook het B elftal heeft over het algemeen goed gespeeld. Ook hier te veel zwakke tegerstand. 



Ofschoon het C-elftal het peil van B niet kon halen, word er allengs beter voetbal gespeeld. Met 
vele zeer jonge voetballers en nogal wat spelers die het voetbalspel nog moeten leren, waren de 
resaltaten niet altijd evenredig aan het plezier dat deze hadden in de laagste pupillenelftallen, 
Als wij de resultaten in zijn geheel bekijken, kunnen wij konstateren dat een stijging in het spelpeil 
te zien is bij de vierde-klassers en pupillen vooral wat het grote aantal beschikbare spelers 
meebrengt. Een belangrijke bijdrage voor de stijging is altijd de tegenstand. Deze is vaak niet 
groot genoeg, vooral in de standaardafdelingen worden teveel zwakke elftallen ingedeeld. 
Als wij het afgelopen jaar bezien, mogen wij dankbaar zijn dat zoveel is tot stand gekomen. 
Hieraan hebben velen meegewerkt. Wij geloven echter dat de grootste dank verschuldigd is aan 
de leiders, die week in week uit met de jongens opgetrokken zijn. Goede leiders zijn onmisbaar 
voor een sterke jeugdafdeling. Wij mogen ons gelukkig prijzen, dat wij over zulke mensen 
beschikken, waarvan vooral de jeugdigen onder hen een groot kompliment verdienen voor de 
wijze waarop zij hun werk gedaan hebben. Ook past ons wel een woord van dank aan het 
bestuury,dat ons dit jaar in staat heeft gesteld zoveel voor onze junioren te doen. 
Moge ik dit verslag besluiten met allen die de junioren-Kornrnissie dit seizoen hebben geholpen, 
op welke wijze dan ook, hartelijk te bedanken. Wij hopen en vertrouwen dat wij in de toekomst 
rninstens dezelfde steun zullen ontvangen bij dit niet altijd gemakkelijke maar toch vaak zo 
prettige werk. Moge in de toekomst velen zich geroepen voelen zich voor LENS-jeugd in te 
zetten. 
 
E.Sarolea, Sekretaris. 
 
 
JAARVERSLAG CONTACTCOMMISSIE  
 
Het afgelopen jaar is in het bizonder voor onze commisie van grote betekenis geweest, daar wj 
begin september 1959 het nieuwe klubgebouw tot  onze bescnikking kregen. 
Dit opende voor ons nieuwe en grotere mogelijkheden. Hierdoor waren wij in de gelegenheid 
onze leden, donateurs/ trices weer dichter tot elkaar te brengen. Bij bepaalde avonden bleek het 
enthousiasme zelfs zo groot te zijn dat het klubgebouw de stroom van bezoekers nauwelijks kon 
verwerken. 
Onderstaand geven wi j U een resumé van hetgeen door deze commissie word verwerkt: 
5 kontactavonden 
St.-Nicolaasviering voor oud en jong  
Feestavond ter gelegenheid van het 39-jarig bestaan  
Groot karnavalsbal 
Klaverjasdrives  
Bridgedrive  
Ontvangst buitenlandse gasten.  
 
CONTACTAVONDEN. 
Op deze avonden werd de muziek verzorgd door het speciale LENS-trio o.l.v. de Heer Schutte. 
Vanaf deze plaats danken wij de heer Schutte voor zijn belangeloze medewerking en de prettige 
sfeer die hij op de avonden wist te scheppen. Het viel ons wel op, dat de bezoekers voor het 
grootste deel uit  jongeren bestod. Deze avonden werden echter voor oud en jong-Lens 
georganiseerd en derhalve rekenen wij erop dat wij in ht komende jaar een grotere belangstelling  
van onze oudere Lensers voor deze avonden mogen verwachtent 
 
St.NICOLAASVIERING 
Op 28 november 1959 werd de oude traditie van St.Nicolaasviering in Lenig en Snel weer in ere 
hersteld. Ongeveer 125 leden/donateurs/trices waren hierbij tegenwoordig. Naast enkele zeer 
aantrekkelijke prijzen, die men in de speciale Lensquiz kon verdienen, werd aan iedereen die 
aanwezig was een klein geschenk uitgereikt. Na het vertrek van St.Nicolaas was de beurt aan de 
danslustigen. Woensdag 2 december was St.Nicolaas 's-middags op bezoek bij onze pupillen en 
junioren en 's-avonds bij onze oudere junioren. Ook hier was de sfeer uitstekend te noemen„ 
 
LENIG EN SNEL 39 JAAR 
Deze avond vond plaats op Zondag 17 januari 1959 in het gebouw "De Vereniging"  gelegen in 



de Willemstraat. Het gezelschap "Odia" bracht voor ons het blijspel "Gieren op het veilig nest" 
over het voetlicht. Een uitverkochte zaal heeft kunnen genieten van hetgeen daze amateurs ons 
voorschotelden. De avond werd besloten met een groots bal. 
 
KARNAVALSAVOND  
Dat Lensers ook zuidelijk bloed kunnen bezitten kwam deze avond duidelijk tot uiting. Vele 
onherkenbare Lensers waren aanvvezig toen Psrins Karnaval Lenseriaan I en zijn gevolg de 
feestvreugde kwamen verhogen. De beeldschone "heks" werd uitgeroepen tot Miss Karnaval. 
Ook op deze avond ontbrak ons Lens-trio niet. De stemming was zoals deze op een karnaval 
behoort te zijn. 
 
KLAVERJAS -DRIVES 
De Kerst- en Paas-drive werden een volledig sukses. De belangstelling was stukken. groter dan 
in het voorafgaande jaar, niettegenstaande het dikwijls zeer slechte weer. Bij onze Paasdrive 
kwamen wij zelfs stoelen te kort en moesten barkrukjes en kisten het tekort aanvullen. 
 
BRIDGE DRIVE 
In tegenstelling tot de klaverjas-drives bleek er voor het bridgen weinig belangstelling te bestaan 
 
ONTVANGST BUITENLANDSE GASTEN 
Op Zaterdagavorld voor Pinksteren arriveerden onze gasten (43 in getal) uit Idar-Oberstein op de 
Hengelolaan, waarna hun een door de vere:niging zelf verzorgd diner 
werd aangeboden. Onze pleegouders ontfermden zich hierna over hun resp. gasten. Wij willen 
niet  nalaten alle pleegouders, resp, pleeggezinnen nogmaals hartelijk dank te zeggen voor de 
spontane medewerking en de buitengewone wijze waarop zij onthaald zijn geworden. 
Uit alle ontvangen brieven blijkt duidelijk dat zij het bezoek aan Den Haag niet gauw zullen 
vergeten.  
Eerste Pinksterdag werd na een sight-seeing door den Haag een bezoek gebracht aan 
Scheveningen, waar velen pas voor de eerste keer kennis maakten met het zilte 
nat van de Noordzee. De dag werd met een gezellig samenzijn in ons klubgebouw besloten. 
Tweede Pinksterdag werd met hen Madurodam bezichtigd. ‘s-Middags vond onze eerste 
thuiswedstrijd tegen de buitenlandse club, te weten SV.Eintracht, plaats.  
De afscheidsavond werd een volledig sukses en velen trokken pas diep in de nacht huiswaarts, 
Dinsdagmorgen werd de terugreis aanvaard. 
Mede in verband met het 40-jarig bestaan rekenen wij ook in het a.s. verenigingsjaar op de steun 
en medewerking van al onze leden/donateurs/trices.  
 
Contactcommissie J.J.M. Jager. 
 


